

通告 Notice

檔案編號 Circular No. :HFR/2022/0222

致：杏花邨各住戶

智能回收箱暫停服務-農曆新年假期

茲通知各住戶，農曆新年期間，15 個智能回收箱將於 2022 年 2 月 1 日至 2 月 3 日 (農曆年初一至年初三) 暫停服務，並於 2 月 4 日(年初四) 恢復正常服務。不便之處，敬請原諒。

如對上述事宜有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電 2896 4333 與管理處職員聯絡。

敬請留意。

杏花邨管理處

2022 年 1 月 20 日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date :20 January 2022

Suspension of Smart Recycling Bin During Chinese New Year Holiday

Please be informed the service of the 15 Smart Recycling Bins will be suspended during the period from 1 February 2022 to 3 February 2022 (The 1st day to the 3rd day of Chinese New Year). The 15 Smart Recycling Bins will resume normal service on 4 February 2022 (Friday). We are sorry for any inconvenience caused.

Should you have any queries, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours.

Thank you for your kind attention.

Heng Fa Chuen Management Office

張貼通告日期至：2022 年 2 月 3 日

